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Zápisnica z druhej časti druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  
konaného dňa 21.  6.  2010 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
 
Prítomní:   Ivan Behúl,  Ing. Stanislav Beňo,  Jozef Bojda,  Marián Humenský,  Ing. Jozef 
                  Lauko, Jozef Pagačovič, Ing. Dušan Spáč, Ing. Boris Szorád,  Ing. Marián Vrabec  
 
Pokračovanie 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo zámer k zriadeniu biostanice, ktorá bude umiestnená 
v priestoroch ENVI GEOS Nitra, Korytovská 20. Ing. Beňo pripomienkoval zámer v ktorom  
je vzdialenosť biostanice od obydlie  500 m. Podľa neho to nezodpovedá skutočnosti, 
nakoľko sú rodinné domy bližšie ako 500 m.  
Poslanci poverili starostu obce, aby vydal súhlasné stanovisko k zriadeniu biostanice až 
potom,  keď budú v zámere zapracované všetky pripomienky. 
 
Ďalej  prerokovali žiadosti občanov: 
1) Žiadosť p. Márii  Kollárovej. 
V dôsledku dažďov jej spadla stena na dome. Žiada o finančnú výpomoc na zakúpenie 
stavebného materiálu na opravu domu. 
Poslanci jednohlasne odsúhlasili : 
500,- € nenávratnú finančnú výpomoc 
500,- € návratná finančná výpomoc, túto sumu si odpracuje  do konca roku 2010. 
 
2) Žiadosť p. Adlofovej o zakúpenie polohovateľnej postele pre vnučku. 
Žiadosť sa zamietla z dôvodu nepredloženia všetkých dokladov. 
 
3) Žiadosť p. Lakatošovej o úhradu nedoplatku  za plyn. 
Poslanci boli jednohlasne proti poskytnutiu takejto finančnej výpomoci. 
 
4) Žiadosť p. Jančíkovej o poskytnutie pôžičky na opravu domu. 
Obec nemôže poskytovať pôžičky. Zamieta sa z dôvodu rozporu so zákonom. 
 
5) Žiadosť Hasima Hamzu o prenájom obecného pozemku v areáli kultúrneho domu za   
účelom zriadenia zmrzlinového stánku. Poslanci jednohlasne odsúhlasili prenájom 25 m2  za 
cenu  1m2 / 4,-€  za rok. 
 
6) Žiadosť zdravotného strediska o zriadenie parkoviska na ul. Nejedlého. 
Poslanci odporučili, aby si zriadili parkovisko na vlastnom pozemku za zdravotným 
strediskom. 
  
Ďalej poslanci prerokovali a schválili investičné  akcie pre rok 2010: 
1/ zatepliť celú budovu  materskej škôlky 
2/ revitalizácia obce 
3/ sklad komunálnej techniky 
4/ rekonštrukcia rozvodov NN a miestneho rozhlasu na ul. Rastislavova, Ciolkovského, 
Kaplanova, Sasinkova, Na Ihrisko 
5/ betónové oplotenie okolo KD 
6/ fasáda na starom dome smútku 
7/ prechody v obci na Rastislavovej ul. v počte 6 ks 
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8/ oplotenie cintorína  Kajsa – bočná strana 
9/ rekonštrukcia, oprava miestnych komunikácií 
10/ zriadenie detského ihriska v parku pod platanom – Kajsa 
11/ zberný dvor – vývoz nahromadeného odpadu 
12/ ohrievač vody pre Obecný futbalový klub  
13/ odstrániť nános zeminy na ul. Teslova 
14/ predĺženie Dunajského ulice 
15/ zakúpenie interaktívnej tabule pre základnú školu v hodnote 3600,-€ 
  
Z investičných akcií neodsúhlasili poslanci zakúpenie traktora na zimnú údržbu. Podľa 
poslancom sa majú osloviť občania, ktorí vlastnia traktor  alebo Výskumný ústav a zimnú 
údržbu komunikácií zabezpečiť na základe dohody. 
 
Diskusia 
Ing.  Beňo tlmočil sťažnosť občanov, že kosenie na cintoríne je veľmi nekvalitné, na 
pomníkoch je nafŕkaná zelina. Ďalej požiadal o skultúrnenie Vinárskej ulice (okolo cesty je 
vysoká burina a veľa plastových fliaš.) 
 
Návrh na uznesenie 
Ing. Marián Vrabec prečítal návrh na uznesenie. S návrhom súhlasili všetci poslanci. 
 
Záver  
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil druhé riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach.  
 
 
 
Overovatelia: 
      ___________________                          _____________________ 
                   Ing.  Dušan Spáč                          Ing.  Boris Szorad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Koscelanská 


